
Referat bestyrelsesmøde torsdag d. 23. september: 

Elevtal:  

Hanne viste en familie rundt med et barn til kommende 0. klasse. Familien var efter fremvisningen 

positive og ville forsøge at snakke med en anden familie, bosat i området, men bruger Majgården. 

Efterfølgende meldte de dog tilbage at det blev for småt. 

Bestyrelsen vil give det et sidste skud og invitere de 4 mulige familier til et infomøde. Morten og 

Karina tager kontakt til familierne. 

Vi har en lille gruppe børn som er i huset nu, men som er usikre af forskellige årsager, blandt andet 

den forbistrede mangel på piger…  

Et forslag til at evt. fastholde alle ungerne på skolen i 7. klasse, kunne være at der evt. blev tilbudt 

et anderledes linjefag, eller en fed rejse/tur i 7. klasse.  

 


